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ЗАПИСНИК 

СА 10. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Десета седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 13. октобра 
2023. године у просторијама Техничке школе „Изудин Шушевић“ у Новом Пазару. У раду седнице учествују: 
Небојша Соколовић, Немања Јоксимовић директор Прве техничке школе  у Крагујевцу, Драгана Рашић 
/мења Бранка Суботића/,  Мирољуб Сеничић, Марјан Иванов и Горан Станковић. Седници не присуствује  
Ермидин Елезовић. Седници присуствује и директор ТШ „Изудин Шушевић“ Хидо Љајић. 

Седница Председништва почела је у 11.15. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Соколовић, поздравио све чланове Председништва, захвалио се директору Хиди Љајићу 

на указаном гостопримству, и констатовао да постоји кворум за доношење одлука и предложио је следећи: 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  
 

1. Усвајање записника са претходне седнице председништва , 
2. Актуелности у средњем стручном образовању 
3. Припрема за 7. Седницу Извршног одбора ЗЕТШС 
4. Текућа питања  

 
Предлог дневног реда једногласно је усвојен након чега се кренуло на расправу по тачкама усвојеног  
дневног реда. 

Тачка 1. 

На предлог председавајућег записник са 9. седнице Председништва усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Небојша Соколовић је најавио тачку дневног реда и реч дао секретару Заједнице Горану Станковићу. 
Горан Станковић је рекао да је јуче од Маје Тодоровић из ЗУОВ-а добио маил и да ће сада укратко 

пренети шта му је она написала у вези неких актуелних дешавања која су битна за нашу Заједницу. 

− Заказана је имплементација плана и програма наставе и учења образовног профила Техничар 
електронике и аутоматике за 3.11.2023. у Новом Саду, ЕТШ ”М. Пупин”. Школе ће добити позиве 
(оне које су уписале први разред ове године). План је да школе (има их 11) делегирају 2 до 3 
наставника стручних предмета из ове области. 

− Заказана је имплементација плана и програма наставе и учења образовног профила Техничар 
мехатронике за 1.11. у ЕТШ „Никола Тесла“ Ниш и 3.11. у ПОЛИТЕХНИКА – школа за нове 
технологије, Београд. Позиве ће школама послати колегиница Герасимовић. 

− У изради је приручник за полагање завршног испита за Електричар, биће објављен током децембра. 

− У току је израда додатних теоријских задатака за приручнике за полагање матурских испита за 
образовне профиле: Електротехничар рачунара, Електротехничар обновљивих извора енергије, 
Електротехничар мултимедије и Електротехничар енергетике. Практични задаци се не мењају. 
Приручници ће бити постављени на сајт Завода до краја децембра. 



У расправу се укључио Небојша Соколовић и рекао је даје јутрос стигао, преко ШУ, исправљен ценовник за 
ПДК јер онај који је јуче послат је био неки стари са смањеним износима у односу на прошлу годину.  

Тачка 3. 

Небојша Соколовић је рекао да предложени дневни ред треба проширити дневни ред тачком 
„Усвајање Календара такмичења за школску 2023/24. годину“ јер смо добили од ДМС њихов календар. 

Сви присутни су били сагласни са предлогом за проширење Дневног реда седнице ИО. 
Соколовић је кренуо да чита тачку по тачку предлога дневног реда. 
За 1. тачку конституисање ИО рекао је да ће секретар, Горан Станковић, упознати чланове ИО са 

саставом ИО на основу изјашњавања школа о броју одељења у подручју рада електротехника у школској 
2023/24. години. 

Горан Станковић је додао да је од школа у сазиву од прошле године  једино Средња техничка школа 
из Сомбора ове године испод 15 одељења али да је Актив Нови Сад поднео иницијативу да та школа остане 
у састав ИО и ове школске године.  

За тачку „Актуелности у средњем стручном образовању“ Соколовић је рекао да поред наведених 
актуелности које су наведене у претходној тачки дневног реда овог састанака он ће пренети новости из 
секторског већа. 

За пету тачку дневног реда Соколовић је рекао да смо на претходној седници председништва 
договорили да предлог чланарине за ову школску годину буде 1.200 динара по одељењу. 

Горан Станковић је рекао да је Маја Тодоровић у разговору изразила жељу да координатор радне 
групе за измену СК за образовни профил сервисер термичких и расхладних уређаја буде Марјан Иванов јер 
како је Маја рекла он је у изради НПП овог образовног профила био укључен од почетка  и да она има пуно 
поверење у њега да ће он организовати рад те радне групе. Горан Станковић је затим замолио Марјана 
Иванова да да предлог чланова радне групе. 

Марјан Иванов се захвалио и рекао је да за чланове радне групе предлаже: Душана Лемајића из 
Техничке школе у Инђији, наставнике из ЕТШ „Стари Град“ у Београду Хранислава Тодоровића и Владана 
Павловића.  

Сви чланови председништва су сагласни са овим предлогом. 
За 7. тачку дневног реда Соколовић је рекао да за ову радну групу координатор треба да буде Горан 

Станковић и да чланови буду Драгана Рашић и Мирољуб Сеничић  а да на седници ИО позовемо да и 
остали Активи (Нови Сад и Ниш) дају своје предлоге. Соколовић је рекао да имамо бар три битне тачке о 
којима треба обратити пажњу: дефинисање прага за пролаз на републички ниво такмичења, питање 
отварања дисциплине електроника (да ли дозволити и ученицима 2. разреда да учествују) и енергетска 
електроника (да ли омогућити и ученицима образовног профила техничар мехатронике да се такмиче). 

Горан Станковић је рекао да је завршио табеларни преглед предмета који се реализују кроз вежбе, 
практичну и блок наставу и пренео је члановима председништва размишљање Маје Тодоровић да у ту 
радну групу треба укључити Сашу Скока, Велу Чоју, Горана Станојевића и Славицу Пер и представнике ЕТШ 
„Никола Тесла“ из Ниша за образовни профил техничар мехатронике. 

Небојша Соколовић је рекао да је сагласан са Мајиним предлогом и да представник његове школе 
може али и не мора бити укључен, да ми морамо дати и неке своје предлоге чланова да добијемо што 
објективнију комисију. Соколовић је предложио да у састав те радне групе буде и Биљана Ковачевић из 
ЕТШ „Раде Кончар“ у Београду пошто она има највише помоћних наставника. 

Горан Станковић је додао да морамо бити одмерени у захтевима и да тај предлог буде реалан, затим 
је додао да треба разговарати са представницима министарства и о радном месту „Техничар одржавања 
информационих система и технологија“ јер се сада број извршиоца одређује на основу броја одељења и да 
није исти број рачунара у електротехничким школама и школама у неким другим подручјима рада. Небојша 
Соколовић је додао да треба разговарати и о степену стручне спреме за ово радно место да тај степен може 
бити и већи од четвртог.  

За тачку дневног реда Календар такмичења Горан Станковић је рекао да једино од Друштва физичара 
није доби повратну информацију на маил који им је послао и да је у више наврата покушавао телефоном да 
их контактира али да није успео. 

За представљање ЕРАСМУС+ пројеката Горан Станковић је рекао да се пријавила Железничко-
техничка школа из Београда. 



Небојша Соколовић је закључио расправу по овој тачки дневног реда 

Тачка 4. 

Није било расправе по овој тачки дневног реда. 
 
Председавајући седнице Небојша Соколовић захвалио се члановима на учешћу у раду и затворио 

седницу. 
 
Седница Председништва завршена је у 11.55 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


